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- Van de voorzitter - Voorwoord 
- Kort verslag gehouden van de digitaal gehouden Algemene Leden Vergadering van 8 december 
2021: 
 

Van de voorzitter  

Beste leden, 

Ik hoop nooit meer zo’n jaar mee te maken als 2020, 

Wat organiseren, dan weer afblazen, toch weer wel maar onder 
strenge voorwaarden. 
Het was om gek van te worden. 

Maar goed iedereen heeft er mee te maken gehad en moest het 
doen met de op dat moment geldende regels. 

Gelukkig zijn er nog diverse wedstrijden gehouden en hebben we zelfs een heuse online ALV 
kunnen bewerkstelligen. 
Het ging niet vanzelf maar uiteindelijk zijn we best tevreden met het resultaat. 

Er waren wat opmerkingen over het wat meer delen van de activiteiten van het bestuur, met 
name over water en visstand-beheer, dus dit zullen we wat vaker in de nieuwsbrief vermelden. 
Als er verder nog suggesties of vragen zijn kunnen die altijd via het contactformulier gesteld 
worden. 

Ondanks dat we nog niet weten wat 2021 ons nog brengen zal, zijn de eerste datums al weer 
ingepland voor diverse activiteiten. 
Ons uitgangspunt is dus ook dat we zonder al te veel moeilijkheden aan het begin van het 
voorjaar weer aan de wedstrijden kunnen deelnemen. 

Ik wil hierbij iedereen bedanken voor deelnames en inzet voor de vereniging afgelopen jaar, 

En wens u allen hele fijne en vooral gezonde feestdagen, en natuurlijk een heel visrijk 2021!! 

Vriendelijke groet, 

Johan Govers 

Voorzitter HVLD 

 



 

 
Kort verslag van de digitaal gehouden Algemene Leden Vergadering van 8 december 2021: 

  
Voor deze digitale ALV hadden zich in totaal 19 personen opgegeven 
waarvan er uiteindelijk 17 hebben daadwerkelijk hebben gekeken. 

Het was duidelijk dat het voor iedereen wennen was, maar 
uiteindelijk is het allemaal goed verlopen. 

We hebben uiteindelijk 4 keer moeten stemmen  en na de eerste 
keer verliep het zeer soepel. 
De uitslag was onmiddellijk bekend nadat een stemming werd 
beëindigd.  

Tijdens de vergadering konden er vragen gesteld worden door gebruik te maken van de Chat-
functie die voor iedereen beschikbaar was.  

De eerlijkheid gebied om toe te geven dat dat wat beter had gekund. 
Wanneer er veel vragen tegelijk komen dan is het moeilijk om geen enkele vraag over te slaan. 
Dit zal een eventuele volgende keer wat beter gestroomlijnd moeten worden. 

Desondanks zijn we tevreden zoals het verlopen is. 

Voor wat betreft de stemmingen: 

l Financiën - na een aantal vragen te hebben beantwoord werd het verslag van de 
kascontrole-commissie behandeld ne werd er gestemd over het verlenen van decharge. 
Zonder tegenstemmen werd de penningmeester decharge verleend. 

l Hierna werden de kandidaten voor de kascontrole-commissie benoemd, dit waren Camiel 
Driehuis en Henk Driehuis. Zij hadden zich hiervoor opgegeven na een oproep in een 
nieuwsbrief waarbij werd aangegeven dat de commissie leden die in de ALV van 2019 
waren gekozen de HVLD hadden verlaten. 
Tijdens de stemming zijn ze gekozen met 16 stemmen voor en 1 stem tegen. 

l Een verplicht agendapunt in een ALV is de vaststelling van de contributie voor het 
eerstvolgende jaar. 
Het voorstel van het bestuur was om het te laten zoals het was 
Tijdens de stemming waren er 16 voor en 0 tegen ( 1 persoon had de vergadering verlaten) 

l Bestuursverkiezing - Henny de Wilde was aftredend en herkiesbaar. 
Tijdens de stemming werd Henny met 16 stemmen voor en 0 tegen herkozen. 



 

Ten slotte de rondvraag: 
 
Dit gaf wat verwarring omdat de vragen door elkaar liepen. 
Een eventuele volgende keer zullen we de vragen stuk voor stuk moeten behandelen, dat betekend 
dat als er een vraag gesteld is, deze eerst behandeld moet worden voor er andere vragen gesteld 
kunnen/mogen worden.  
 
Nog even dit;  
 
U kunt natuurlijk vragen hebben die u aan het bestuur wilt stellen. 
Bewaar deze dan niet tot de ALV, maar stel ze via de telefoon of de e-mail, niet alle vragen hoeven 
besproken te worden op een ALV. 
Mocht een vraag op de ALV behandeld moeten worden dan zullen we dat zeker alsnog doen. 
 

Facebookpagina`s: 
 
HV Lelystad-Dronten.   Deze groep is openbaar en bedoeld voor iedereen met een geldige vispas.  
Druk op de link en je wordt doorgezet naar de Facebookpagina. 
Visbuddies.  Deze groep is openbaar en bedoeld voor iedereen die geïnteresseerd is in het vissen 
met beperkten. 
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Redactie van de nieuwsbrief: Jaap de Jager, penningmeester@hvld.nl 
 
 
 
 

Deze e-mail is verzonden door een automatische mailbox, vragen die u 
naar deze mailbox stuurt worden niet beantwoord.  

Klik hier om u uit te schrijven voor deze nieuwsbrief. 


